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ما یا شما؟

صادرات گندم

اجرای نمایش »رابینسون کروزو« به کارگردانی علیرضا کوشک جلالی در 
شــهر قم، بعد از یک شــب اجرا متوقف شد. ســعید برجعلی، بازیگر و دستیار 
کارگردان این نمایش درباره دلیل توقیف آن می گوید: به ما گفته شده این نمایش 
به دلیل حجاب تماشاگران و نیز رنگ چتری که جزو آکسسوار کار است، توقیف 
شده است. برجعلی با اشاره به اجرای این نمایش درتالار فرهنگ و هنر وزارت 
ارشــاد اســتان قم ادامه می دهد: بعد از اینکه اولین اجرای خود را روی صحنه 
بردیم، ناگهان اعلام شد که این نمایش از سوی مدیر کل ارشاد استان قم توقیف 
شده است و زمانی که دلیل این توقیف را جویا شدیم، گفتند مدیر کل ارشاد قم 
دستور داده این نمایش به دلیل حجاب تماشاگران و نیز رنگ یک چتر که در این 
نمایش استفاده شده است، توقیف شود، چون معتقد بودند رنگ این چتر، نماد 
هم جنس گرایی است، در حالیکه نمایش ما درباره جنگ و صلح است و به این 

مقوله هیچ ربطی ندارد.

دهباشی مجری برنامه تاریخ شفاهی ایران و سازنده مستند تبلیغاتی حسن 
روحانی و شهبازی، مجری شبکه افق، با الفاظی رکیک در توییتر با یکدیگر درگیر 

شدند و مرز توهین هایشان به استفاده از الفاظ رکیک و توهین به خانواده رسید.

وریا غفوری، کاپیتان اســتقلال که اغلب درخصوص مســائل اجتماعی و 
سیاســی هم اظهار نظر می کند، در شب قهرمانی تیمش در اهواز گفت: این حق 
مردم ایران اســت که ســعادتمند زندگی کنند. ما باید زبان هوادارانی باشیم که با 
بدبختی بلیت می خرند تا ما را تشویق کنند زمانی که وضعیت اقتصادی را می بینم 
و به آن فکر می کنم، همیشــه بغض گلویم را می گیرد. واقعا ناراحت می شــوم و 
کاری از دســت آدم برنمی آید. من نمی دانم مسئولین شرمنده نمی شوند که این 

موقعیت ها را می بینند؟

علی بابایی کارنامی رئیس فراکسیون کارگری مجلس شورای اسلامی در 
نشست علنی مجلس طی تذکری به دولت، اظهار داشت: براساس بودجه کارگران 
شاغل در بخش دولتی، باید بر اساس مصوبات شورای عالی کار باید مزد بگیرند، 
اما دولت با استناد به دستورالعمل های غیرقانونی رفتار می کند. رئیس فراکسیون 
کارگری مجلس گفت: البته معاونت مرتبط در مجلس به کمیسیون تطبیق دستور 
پیگیری داده اند، اما ما تقاضا داریم این بررســی ها سریع تر انجام شود تا حقوق 
کارگران شــاغل در دســتگاه های دولتی ضایع نشود تا حداقل حدود ۳۰۰ هزار 

کارگر که منتظر نظر مجلس هستند تعیین تکلیف شوند.

یوســف نوری گفت در شــورای معاونان وزارت آموزش و پرورش 
مصوب شــد که متون همه کتاب ها بازنگری شــود. تغییرات محتوایی در 
کتاب های همه پایه های تحصیلی انجام خواهد شد. نوری تاکید کرد: طبق 
فرمایش مقام معظم رهبری مطالب غیرکاربردی در کتاب های درســی که 
برای دانش آموزان منفعتی ندارند از کتاب های درســی حذف خواهند شد. 
وی یادآور شــد: کتاب های تحصیلی ســال آینده چاپ شده اند و ما امکان 

تغییر این کتاب ها برای امسال را نداریم.

روزنامه توسعه ایرانی در گزارشی به پاسخ توئیتری مذاکره کننده ارشد روسیه 
به یک کاربر ایرانی واکنش نشان داد.این روزنامه نوشت:نماینده دائم روسیه در 
سازمان های بین المللی وین و رئیس هیأت روسیه در مذاکرات احیای برجام، در 
بیشتر موضع گیری هایش موضعی مثبت، امیدوارانه و با تأکید بر عزم برای حصول 
نتیجه داشت و البته رویکردی مایل به ایران. حالا اما آن روزها گذشته اند و لبه تیز 
کنایه تند اولیانوف است که به سمت ایرانی ها نشانه رفته است.رئیس هیأت روسی 
مذاکره کننده احیای برجام، در پاسخ به توییت البته تند یک کاربر ایرانی پاسخی تند 
و تاحدی غیرمنتظره داد که به سرعت با واکنش شبکه های اجتماعی فارسی مواجه 
شد. کاربر ایرانی با اسم مستعار خطاب به اولیانوف با اشاره همزمان به ماجرای 
برجام و چالش های روسیه در اوکراین نوشته بود: »تاریخ تکرار می شود و خیانت 
شما هم تمامی ندارد. اکنون به فکر خود باشید که عین خر در گِل گیر کرده اید.«

اولیانوف در پاسخ به این توئیت به انگلیسی نوشت: »من یا شما؟« »شما« در 
این عبارت را خیلی ها، نه کاربر طرف صحبت اولیانوف که کشور او یعنی ایران 
برداشــت کرده بودند، احتمالا با توجه به این که خر مورد اشــاره آن کاربر نیز نه 
شخص اولیانوف که مرکب نظامی روسیه در گِل اوکراین بوده است. این تندی 
کنایه آمیز و شاید حتی تحقیرآمیز، در فضایی که به ندرت اطلاعات جدید درباره 
برجام می رســد، از نگاه بسیاری به عنوان نشانه ای تازه از شدت فاصله مسکو و 
تهران درباره ماجرای وین و نیز نگاه روسیه به ماجرا دیده شده است، به خصوص 
بــه این خاطر که این بگومگو زیر توئیت دیگری از او اتفاق افتاده بود که باز هم 

خبر مثبتی با خود به همراه نداشت. 

هند با اعلام هدف محموله های گندم در ســال جاری، صادرات گندم را 
ممنوع کرد، در حالی که موج گرمای شــدید تولید گندم را کاهش داده و قیمت 
های داخلی به بالاترین حد خود رســیده است. این دولت گفت که همچنان به 
صادرات با پشتوانه اسنادی که صادر شده و به کشورهایی که تقاضا دارند، مجوز 
می دهد. مقام های ارشد دولتی در یک کنفرانس مطبوعاتی گفتند که این ممنوعیت 

ارسال های خارج از کشور دائمی نبوده و می توان آن را بازبینی کرد.

اخبار ویژه ... محبی نیا نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی:

ژنرال های سیاسی و نظامی در دولت، 
عادت به کار کارشناسی ندارند

سرویس سیاســی- وقتی جلوی واردات را به 
هر نحو می گیریم، حقــوق مصرف کننده را رعایت 
نمی کنیم، تمام حیثیت اقتصادی، سیاســی و روابط 
بین المللی را دست تعدادی از کارخانه داران می دهیم، 
نتیجه آن می شــود که آن ها تصمیم می گیرند و حتی 
حاضــر نخواهند بود بهای حمایت همه جانبه نظام را 

در مواقع بحرانی و ایجاد مشکل بپردازند.
جهانبخــش محبی نیا، نماینده ســابق مجلس 
شــورای اسلامی در پاسخ به این سوال که چرا دولتی 
که امروز بر ســر کار است، در سال اول خدمت خود 
اینقدر با انتقاد مواجه شــده است، گفت: بخش اعظم 
مشکلات ما در این مملکت به اینکه سیاست زایمان 

طبیعی نداریم، برمی گردد.
وی افزود: به هر دلیلی، ما ســطح تحلیل سیاسی 
را به نهادهای بزرگتر از نهادهای سیاســی ربط دهیم، 
حاصل کار به شکل وحشتناکی قابل نقد می شود. اگر 
توجه کنید، جدای از رقیبان دولت فعلی که در داخل، 
اصلاح طلبان و برخی نیروهای مستقل هستند، بخشی 
از نیروهای اصولگرا هم منتقدان این دولت هستند که 

یک مسئله بدیهی است. 
محبی نیــا تصریح کرد: دومین دلیل آن اســت 
که متاســفانه در زمان انتخابات کاندیداها از شــرایط 
اقتصادی، سیاســی، فرهنگــی و ... جامعه اطلاعات 
واقعــی ندارند، اطلاعات آن ها کافی و کارشناســی 
شــده نبوده و وعده هایی می دهند که امکان عملیاتی 
کردن آن ها امکان پذیر نیســت. این موضوع بخشی از 
نیروهایــی که با تمام توان بــرای این دولت کار کرده 
بودند را برانگیخته کرده اســت که در نهایت مســئله 

انتقادات پیش می آید. 
این نماینده پیشین مجلس گفت: مسئله سوم آن 
است که دولت در به کارگیری تیم ضعیف عمل کرد. 
در بسیاری از جوامع و به ویژه در جامعه ایران، بخشی 
از نارســایی های کارشناســی، اطلاعاتی و مدیریتی 
رئیس جمهور را تیم مدیریتی او برعهده می گیرند. ما 
در تیم اقتصادی آقای رئیسی شخصیت هایی هم تراز 
طیب نیــا، رنانی یا حتی فرهاد رهبر نمی بینیم. به طور 
مثال امروز سخنگوی دولت که حقوق خوانده است، 
مشکلات اقتصادی دولت را تحلیل می کند. دولت باید 
برای تبیین مسائل اقتصادی خود از وزرای اقتصادی یا 
کارشناسان اقتصادی استفاده کند. کسی که تحصیلات 
حقوق دارد نمی تواند مشکلات اقتصادی را تبیین کند. 
او می تواند گزارشی از جلسات دولت بدهد، اما بخش 
تحلیل روابط عِلّی باید توســط رئیس بانک مرکزی، 
معاون یا وزیر اقتصاد باشد که الان در هماهنگی کامل 

نیستند. واقعا دولت از این منظر در رنج است. 
محبی نیــا همچنین افزود: معــاون اول، معاون 
اقتصادی، وزیر اقتصــاد و رئیس بانک مرکزی افراد 
خوبی هســتند، اما متاسفانه با کمبود تصمیم گیری و 
تصمیم سازی منطقی و مؤثر مواجه هستیم زیرا آن ها 
بــرای اخذ تصمیمات با کمتریــن هزینه، افراد قابلی 

نیستند. 
وی در ادامــه تصریح کرد: چهارمین دلیل، نظام 
بروکراســی در تمام دولت ها بوده است. ما مسئولان 
را طــوری عادت داده ایم کــه وزرا و مقامات بالاتر از 
آن ها تنها به توصیف مشکلات می پردازند. در صورتی 
کــه باید جلوی این کار را به هر نحوی گرفت و باید 
مردم، نهادها، نمایندگان مجلس، ائمه جمعه، گروه ها 
و نخبگان مشــکلات را به سمع مسئولان برسانند و 
وزرا، استانداران و شخصیت های بالاتر بیایند راهکار 

و راه حل ارائه کنند. در صورتی که در بخش اعظمی از 
نشست های ما به بیان و توصیف مشکلات می پردازند. 
جامعه ما جزو جوامعی است که از یک دیوان سالاری 

کهن و موثر برخوردار نیست. 
محبی نیا، در پاســخ به این پرسش که این روزها 
با افزایــش عجیب قیمت اقلامی ماننــد نان باگت، 
ماکارونی و ... روبرو هســتیم. راهکار شما برای حل 
این مشــکلات چیســت؟ گفت: ما در داخل زمینی 
بــازی می کنیم که از طرف تماشــاگر، متریال مزاحم 
به آن پرتاب می شــود. ما هیچ وقــت به فکر رفع آن 
مزاحمت ها نیستیم. زایمان سیاست خارجی ما مانند 
سیاست  داخلی مان نارس است. زیرا سیاست خارجی 
مــا در گرو برخی مداخــلات و تصمیم گیری هایی 
اســت که اجازه نمی دهند فضا برای رشد و بالندگی 
اقتصاد ملی فراهم شود.  شما وقتی جلوی واردات را 
بــه هر نحو می گیرید، حقوق مصرف کننده را رعایت 
نمی کنیــد، تمام حیثیت اقتصادی، سیاســی و روابط 
بین المللی را دست تعدادی از کارخانه داران می دهید، 
نتیجه آن می شــود که آن ها تصمیم می گیرند و حتی 
حاضــر نخواهند بود بهای حمایت همه جانبه نظام را 

در مواقع بحرانی و ایجاد مشکل بپردازند. 
وی افزود: در نتیجه با کوچکترین تصمیم گیری 
نامطلــوب، آن ها برای اینکه به ســودهای حداکثری 
و بــادآورده در تولید برســند، در توزیع یا مانند اینها 
اختلال ایجاد می کنند. همان طور که گفتم تصمیمات 
هم توسط کادر ضعیف صورت می گیرد. به طور مثال 
کارخانــه داران مذکور برای ۱۰ روز، توزیع را متوقف 
می کنند، ســپس با یک ضریب ســود بی جهت ولی 
مشــروع، قیمت را به آستانه ای می رسانند که مدنظر 
خودشــان اســت. تجارت و قیمت گذاری از دست 
تیم های کارگزاری دولت و همچنین از دســت بازار 
هم خارج شــده است. یعنی آنطور نیست که عرضه 
و تقاضــا تعیین کننــده قیمت باشــد، بلکه یک عده 
تولیدکننــده  قیمت را کنتــرل می کنند که تحت هیچ 
شــرایطی ســیری ندارند و یک تعداد دلالی که نه به 
انقلاب، نه به جمهوری اسلامی، نه به بازار، نه به ایران 

هیچ توجه و رحمی نمی کنند.
محبی نیا درباره آنکه راهکار حل این مشکل در 

کجاست، گفت: راهکار حل مشکلات آن است که ما 
جویبارهایــی را بازکنیم تا به اقتصاد بین الملل متصل 
شویم. مســئله قاچاق مهم است که این ایراد بزرگی 
بــوده و به ارزش پول ملی ما برمی گردد. باید تا حدی  
مزاحمت های خارج از مرز را کم کنیم و مسئله آخر این 
اســت که با مردم صادق باشیم. برخی آقایان یک روز 
حمله روسیه به اوکراین و اشغال آن را منطقی تحلیل 
و از آن دفاع می کردند، اما امروز آن را ام المشــکلات 
اقتصادی مطرح می کنند. این عدم صداقت اســت که 
باعث می شــود تبیین های کارشناســان در بین ملت 

چرب نباشد. 
وی افزود: عدم صداقت مانع اقناع ملی می شود 
و متاسفانه بخش اعظمی از اقناع ملت در اتفاقات تلخ 
و شیرین جامعه از منابعی است که به اقتدار ایران لطمه 
می زند. یعنی از منابعی تغذیه می کنند که آن ها به نظام 

جمهوری اسلامی اعتقاد ندارند. 
محبی نیا، در پاســخ به این پرســش که محسن 
رضایی وقتی طرح های یارانه بنزین و اعطای یارانه های 
جدید مطرح شد خودش پیشنهادهایی داشت اما الان 
حرف هــای دیگری از اعضای تیم اقتصادی شــنیده 
می شود، گفت: بزرگترین اشتباه محسن رضایی ورود 
به دولت بود. نه تنها آقای رضایی، الان نزدیک ۱۱ نفر 
ژنرال سیاسی و نظامی در دولت وجود دارد که عادت 
به کار کارشناسی ندارند، چون سابقه آن را نداشته اند. 
آنها به دســتور دادن عادت دارند. بقیه هم نیروهایی 
هستند که بالاتر از یک مدیرکل نیستند، اما به جایگاه 
وزارت ارتقا پیدا کرده اند. این ناهماهنگی بزرگترین 
لطمه را به کار کارشناسی وارد می کند. تصمیم در رابطه 
بــا توزیع کالاها و ثبات اقتصادی خارج از توان آقای 
رضایــی، خاندوزی یا مخبر اســت. من خاضعانه از 
رئیس جمهور خواهش می کنم از نیروهایی مانند فرهاد 
رهبــر، رنانی، طیب نیا و حتی از آقای فرشــاد مومنی 
اســتفاده کند.  بخشــی از تصمیمات را به نیروهایی 
بسپارند که آن ها نسبت به بازتاب تصمیمات در حوزه 
اقتصاد آگاهی دارند و مشــرف هســتند. قطعا هیئت 
دولت نیاز به بازســازی و ترمیم جدی دارد. در حوزه 
اقتصاد، فرهنگ و آموزش و پرورش و حتی در حوزه 

معاون اول نیز نیاز به بازسازی ملموس است.

نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی گفت: راه حل خروج از مشکلات اقتصادی آن است که جویبارهایی باز شود
 تا به اقتصاد بین الملل متصل شویم. 

 بــه هر دلیلی، ما ســطح تحلیل سیاســی را به نهادهــای بزرگتر از نهادهای سیاســی 
ربط دهیم، حاصل کار به شــکل وحشــتناکی قابل نقد می شــود. اگر توجــه کنید، جدای 
از رقیبــان دولت فعلی کــه در داخل، اصلاح طلبان و برخی نیروهای مســتقل هســتند، 
بخشــی از نیروهای اصولگرا هم منتقدان این دولت هســتند که یک مســئله بدیهی است. 

سرویس سیاســی- رئیس مرکز 
ارتباطــات مردمی ریاســت جمهوری 
گفت: بر اســاس پیگیری ۱۳۰ نفر مدیر 
ناکارآمد شناســایی و از مسئولیت خود 
برکنار شدند که نشان دهنده عزم راسخ 

ما برای پیگیری امور مردمی است.
 حجت الاســلام احمــد صالحی 
رئیــس مرکــز ارتباطــات مردمــی 
ریاســت جمهوری در نشست خبری با 
اهالی رسانه که در محل خبرگزاری ایرنا 
برگزار شــد در رابطه با نحوه پیگیری مطالبات مردمی، گفت: برای شــهدای 
عزیز رسانه، شهید آوینی ها و شهید اخیر در سرزمین فلسطین اشغالی و … 

و برای روح بلند مرحوم نادر طالب زاده علو درجات را مسألت می کنیم.
صالحی عنوان کرد: من نیز مانند شــما اهالی رســانه مطالبه گر هستم و 
مانند شــما وظیفــه پیگیری دغدغه های مردم را دارم. اعتقاد من این اســت 
که دولت باید پاســخگو باشــد، رئیس جمهور نیز بر اطلاع رســانی دقیق و 
 عمــل به جهاد تبییــن که مورد تاکید مقام معظم رهبری اســت، توجه ویژه

 دارد.
رئیس مرکز ارتباطات مردمی ریاست جمهوری تصریح کرد: در شرایطی 
که جنگ رســانه می تواند اوضاع را تغییر دهد اطلاع رســانی به موقع فضای 
جامعه را بانشاط می کند و اعتماد از دست رفته به بخش های مختلف نظام در 
گذشــته را بازمی گرداند و جامعه را به سوی افقی که در شأن نظام جمهوری 

اسلامی است پیش می برد.
وی بیان کرد: بنده مسئولیت مرکزی را دارم که نام مبارک »مردم« بر تارک 
آن نقش بسته است و منظور از مردم، همه مردم فارغ از قومیت و موقعیت های 
سیاســی و اجتماعی اســت. هر کس در جهت اعتلای کشور خدمت می کند 
و دغدغه کشــور را دارد برای ما مســتحق خدمت رسانی است و ما خود را 

نوکر مردم می دانیم.
صالحی با اشاره به تلاش در زمینه خدمت به همه مردم و اطلاع رسانی 
درست، افزود: دلیل دیر پیوستن ما به جمع رسانه ها این بوده است که بتوانیم 
پاســخگوی عملکرد خود باشیم. ما باید اقدامات خود را به نتیجه برسانیم و 
از همه رسانه ها که دغدغه مردم را دارند دعوت می کنیم تا به کمک ما بیایند.
صالحی تاکید کرد: مرکز ارتباطات مردمی مجموعه ای دارای شاکله های 
قوی از بعد نظارتی و ارزیابی در دل این مرکز اســت و بر اســاس نظام نامه و 
چارت مرکز بنیان شده است که در آن اداره کل بازرسی نهاد ریاست جمهوری 
و اداره کل رســیدگی به شــکایات و مجموعه های به هم پیوسته به صورت 
پیوسته وجود دارند و تلاش کردیم مجموعه را به سمتی ببریم که خدمت به 

مردم در روحیه مسئولین آن به صورت نهادینه پرورش دهد.
وی ادامــه داد: انتخــاب مدیران ما بر اســاس توانمندی و مردم نهادی 
صورت می گیرد. تا این لحظه ۴۱۰ مدیر در اســتانداری ها مورد ارزیابی قرار 
گرفتند و ۱۹۰ مکاتبه برای پیگیری این موضوع انجام شده است. تا این لحظه 
بر اساس پیگیری ۱۳۰ نفر مدیر ناکارآمد شناسایی و از مسئولیت خود برکنار 
شــدند که نشان دهنده عزم راسخ مرکز ارتباطات مردمی ریاست جمهوری 

برای پیگیری امور مردمی است.
رئیس مرکز ارتباطات مردمی ریاســت جمهوری با اشــاره به تجمعات 
مقابل اســتانداری ها در ایام گذشته و آسیب شناسی دقیق این موضوع گفت: 
از ســفر ششــم رئیس جمهور قرار شــد یک ماه قبل از سفر بیشتر تجمعات 
و مطالبات مردم اســتان، مورد شناســایی قرار گرفــت و ملاحظات با نگاه 
حل مســأله و رفع حل موضوع مطالبات دســته بندی شود که به موجب آن 
دیگر تجمع مقابل استانداری وجود ندارد و در راستای تکریم ارباب رجوع 

اقداماتی صورت گرفته است.
وی اضافــه کرد: معــادل ۳۰ وزارتخانه و نمایندگانی از وزارتخانه های 
مختلف در استان مورد نظر مستقر می شوند و بر اساس دسته بندی موضوعی 
مــردم به آنها مراجعه می کننــد و میانگین ۶ تا ۸ هزار مراجعه چهره به چهره 

مردمی قابل تحقق است و در سامانه سامد قابل رصد و ارزیابی است.
رئیس مرکز ارتباطات مردمی ریاســت جمهــوری با بیان اینکه تلاش 
شــده اســت در مرکز تریبون مردم باشیم، خاطرنشان کرد: روزانه پنجاه خبر 
و درخواســت مردمی خدمت رئیس جمهور ارائه می شود و بین ۴ تا ۵ هزار 
تماس مردمی در طول روز داریم. ۷۷ هزار و ۷۵۶ مورد درخواست های چهره 
به چهره کردم در سفرهای استانی انجام شده و نتیجه نهایی آنها به مردم اطلاع 

رسانی پدر سامانه سامد قابل مشاهده است.
صالحی بیان کرد: نزدیک یک میلیون درخواست مردمی در سامانه سامد 
ثبت شــده و در ایام کرونا به صورت فعال تر از گذشته در حال انجام است و 
با کد رهگیری امکان پیگیری از راه دور برای عزیزان فراهم شده است و ۸۲ 
درصد نتیجه ارجاعات ما به نهادها و مجموعه ها بوده و به دلیل سفرهای در 

حال انجام، برخی از آنها هنوز انجام نشده است.
وی عنوان کرد: سیاســت مرکز اقناع و اقدام بوده اســت، گفت: تلاش 
کردیم به کمک نیروهای مردمی جلب اعتماد مردم و اقناع مردم را به سرانجام 
برسانیم. حجم درخواست ها و مطالبات مردم در ابتدای تشکیل مردم ۱۹ برابر 
دوره های قبل بوده اســت و در حال حاضر حجم مطالبات و درخواســت ها 
نســبت به ســال قبل به ۱۶ برابر رسیده است و به ســمتی می رود که حجم 
رســوب شــده مطالبات را در مسیر تحقق پیش ببریم و درصد پاسخگویی و 
پیگیری نامه ها را به صورت جدی افزایش دهیم و پاســخگویی همه مدیران 

در این راستا پیش رود.
رئیس مرکز ارتباطات مردمی ریاست جمهوری ادامه داد: هر روز مدیران 
ما با اشتیاق در خدمت مردم هستند و خود بنده نیز به صورت هفتگی سرکشی 
دارم و ارتباط چهره به چهره با مردم را رقم می زنیم. در سفرهای استانی نیز 
همه مدیران خود را موظف به پاسخگویی کردیم تا نگاه تحولی در مرکز ایجاد 

شود تا به سمت شأن و جایگاه دولت مردمی گام برداریم.
صالحی اظهار داشــت: در هر اداره ای، مجموعه های بازرسی و ارزیابی 
عملکــرد به عنوان خدمتگزاران مردم عمل می کنند و درخواســت ها را ریل 
گذاری شــده در اختیار آنها قرار می دهیم تا در اســرع وقت پاســخگویی به 
مردم انجام شود. تلاش داریم پاسخگوی رسانه ها باشیم و واهمه ای از اینکه 
پاســخی برای شما نداشته باشیم، نداریم و حاضر هستیم بدون هیچ مشکلی 

از مردم و رسانه ها عذرخواهی کنیم.
وی ادامــه داد: خــود را بدهــکار مــردم می دانیم و آنهــا را مطالبه گر 
درخواســت های فــردی و جمعــی می دانیم. هــر جا قصوری از هســته 
ارتباطــات مردمی وجود داشــته باشــد بــه آ ن اذعان خواهم داشــت تا 
 در یــک فضــای خدمتگزاری به مــردم حرکت کنیم نه در فضــای بالا به 

پایین.

ســرویس سیاسی- ســخنگوی شــورای نگهبان گفت: گاهی تمرکز بر 
قانون گذاری باعث غفلت از حوزه نظارت می شود در حالی که یک تقنین خوب 
از دل نظارت برمی آید. هادی طحان نظیف در حاشیه بازدید از نمایشگاه بین المللی 
کتاب تهران با حضور در نشســت شــاخص های مجلس قوی و انقلابی، گفت: 

شاخص های مجلس قوی را باید در صلاحیت های آن نهاد جستجو کرد.
وی تصریــح کــرد: دو وظیفه کلان مجلس که می توان گفت علمای حقوق 

اساسی بر آن تاکید داشته اند، قانون گذاری و نظارت است. 
اگر بخواهیم قضاوتی درباره مجالس مختلف داشــته باشیم، باید به این دو 

وظیفه مهم و خطیر توجه کنیم.
سخنگوی شورای نگهبان با توصیه به مطالعه سیاست های کلی قانون گذاری، 
افزود: سیاست های کلی قانون گذاری بر مبنای آسیب شناسی دقیق نظام قانون گذاری 
کشور و ارائه راهکارهایی کلی برای اصلاح این آسیب ها تنظیم شده اند، لذا برای 
دستیابی به شاخص های یک مجلس قوی و انقلابی باید به این سیاست ها را مراجعه 
کرد چرا که تحقق این سیاست ها، آسیب هایی را که در بطن نظام تقنین نمودار بود، 
برطرف می کند.طحان نظیف با بیان اینکه انباشت قانون و قانون گذاری زیاد، وجهی 
بر تمایز و برتری مجالس در ادوار مختلف نیست، گفت: گاهی نگاه ما به قانون و 
قانون گذاری درست نیست. گاهی اوقات اولین راهکاری که در حل مشکلات به 
ذهن ما می رســد، قانون گذاری است در حالی که لزوماً این گونه نیست و ممکن 

است گاهی قانون گذاری بیشتر تعارض و ابهام بیشتری را ایجاد کند.

رئیسمرکزارتباطاتمردمیریاستجمهوری:

۱۳۰مدیرناکارآمدشناساییواز
مسئولیتبرکنارشدند

طحاننظیفسخنگویشوراینگهبان:

قانونگذاریخوبازدلنظارت
برمیآید

منادی سفیدان رئیس کمیسیون آموزش مجلس : 

اجازه وقت کشی نمی دهیم

سرویس سیاسی-رئیس کمیسیون آمــوزش 
مجلس، گفت: در خصوص معلمان بازداشــتی هم 
بنده هم ســایر دوستان کمیسیون پیگیر هستند و تا 
ببینیم از چه مسیری می توان به حل این مساله کمک 
کرد. یک عده هستند که به نظر ما قابل تخفیف هستند 
و لازم اســت که هرچه زودتر وضعیت شان روشن 

شود که بتوانند مجددا سرکلاس درس بیایند.
علیرضا منادی ســفیدان رئیس کمیســیون 
آمــوزش مجلس شــورای اســلامی ، در رابطه با 
اعتراضات معلمان در هفته معلم و همینطور پیگیری 
وضعیت معلمان بازداشتی، گفت: ببینید نکته ای که 
وجود دارد این اســت که کمیسیون براساس وظیفه 
با هر تلاشــی که ممکن بود و توانی که داشت را به 
کار بست تا این قانون رتبه بندی برای معلمان عزیز 
تصویب شد. ترتیبات و موعدهای قانونی  این مساله 

هم دارد رعایت می شــود، مثلا آموزش و پرورش 
یک ماه فرصت داشــت برای تدوین آیین نامه و ۲۳ 
فروردین آیین نامه را نوشــت و به دولت داد، دولت 
هم باید طبق زمان قانونی مصوبه آموزش و پرورش 

را بررسی کند.
وی ادامــه داد: از معلمان عزیز درخواســت 
می کنیم که به ما اعتماد کنند و مطمئن باشــند که ما 
نمی گذاریم یک ذره این قانون عقب بیفتد، هرچه که 
در روند اجرای رتبه بندی اتفاق بیفتد براساس قانون 
خواهد بود و اجازه وقت کشــی نمی دهیم. از دولت 
عزیز هم تقاضا می کنیم که این قانون را سریع تر ابلاغ 
کند و بیش از اندازه مشــمول مرور زمان نشــود تا 

معلمان عزیز به حق خودشان برسند.
منادی سفیدان در افزود: در خصوص معلمان 
بازداشتی هم بنده هم سایر دوستان کمیسیون پیگیر 
هســتند و تا ببینیم از چه مســیری می توان به حل 
این مســاله کمک کرد. یک عده هستند که به نظر ما 
قابل تخفیف هســتند و لازم است که هرچه زودتر 
وضعیت شان روشن شود که بتوانند مجددا سرکلاس 
درس بیایند. اما از تعداد دقیق معلمان بازداشتی اطلاع 
ندارم. رئیس کمیســیون آموزش مجلس شــورای 
اســلامی در پاسخ به ســوالی درخصوص آخرین 
وضعیت بررســی و اجرای قانون رتبه بندی، عنوان 
کرد: رتبه بندی معلمان در پایان ســال ۹۹ توســط 
دولت وقت به مجلس آمده بود که کمیسیون آموزش 
مجلس حدودا یک سال روی آن کار کرد و تغییرات 
قابل توجهی به نفع معلمان در آن ایجاد شد تا اینکه 
در اواخر سال گذشته به تایید شورای نگهبان رسید. 
بعــد از تایید و ابلاغ آن به دولت، وزارت آموزش و 

پرورش یک ماه فرصت داشت که آیین نامه اجرایی 
آن را تدوین کند که ۲۳ فروردین ۱۴۰۱ آیین نامه به 
دولت تحویل داده شــد که در آنجا هم به کمیسیون 
عمومی رفت. در جریان جلسات بررسی آیین نامه 
در دولــت حدود ۲۶ تغییر در آن انجام شــد که در 

نهایت یک آیین نامه روان و خوبی تدوین شد.
وی ادامه داد: دومین جلســه کمیسیون برگزار 
می شــود و فکر می کنم در این جلســه موانع نهایی 
رفع شده و کمیســیون آن را به هیات دولت ارسال 
خواهد کرد که اگر چنین شود، احتمالا هیات دولت 
هم در اولین جلسه آن را بررسی و ابلاغ خواهد کرد. 
یعنی اگر امروز کمیسیون بررسی را به پایان برساند، 

چهارشنبه دولت آن را ابلاغ خواهد کرد.
منادی سفیدان افزود: بعد از ابلاغ هیات دولت 
به آمــوزش و پرورش فکر می کنم حدودا تا اواخر 
خرداد این رتبه هایی که هیات های ممیزه براســاس 
سوابق معلمان عزیز آماده کردند که شامل ۸۳۰ هزار 
نفر است، اعلام شود.  نماینده مردم تبریز در مجلس 
درخصوص اعتبارات لازم برای اجرای این قانون، 
ابراز داشــت: زمان اعمال رتبه بندی از ۳۱ شهریور 
۱۴۰۰ خواهد بود، برای امسال ۳۸ هزار میلیارد تومان 
بودجه پیش بینی شده اســت و برای اجرا آن کاملا 

اعتبار وجود دارد.
وی درباره عدد و رقم افزایش  حقوق معلمان، 
گفت: اکنــون افزایش ۱۰ درصدی مصوب بودجه 
برای کارکنان دولت اعمال شده و زمانی که رتبه بندی 
اجرایی شــود، آن هم اعمال می شود که فکر می کنم 
افزایش حقوق ها از ۱ میلیون و ۷۰۰ هزار تومان تا ۵ 

میلیون و ۵۰۰ هزار تومان خواهد بود.
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